
 

 

Vragen raadsvoorstel herontwikkeling locatie Marimbahal (RV25-016) 

 

1. Om een Zoetermeertje 2.0 te voorkomen is de hal minimaal tussen de 7-9 meter hoog zoals 
nodig is bij wedstrijdsport? 

Zo nee, kan er minimaal met 8 meter rekening worden gehouden? Zo dat we later niet voor extra 
kosten opdraaien. 

 

2. Er is een stadpark ingetekend aan de voorkant van het waldhoornplein, zijn deze paden die nu 
ingetekend staan en grasveldjes stevig genoeg voor de hulpdiensten? 

Zo nee, waarom word er dan voor dit park gekozen? 

 

3. In het laatste forum werd er gesproken dat er eventueel subsidie was voor de kunstmuur, daar 
is alleen niks over terug te lezen. Betekend dat er geen subsidie gevonden is om deze te 
bekostigen? 
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